

Paris, 27/09/10

EROTOKRITOS SPRING SUMMER 2011 LA LUTTE DE L'AMOUR

"THE STRUGGLE OF LOVE" FASHION FILM

**WORLD PREMIERE
MONDAY OCTOBER 4TH, 7-9 PM
EROTOKRITOS SHOP 109, BOULEVARD BEAUMARCHAIS, 75003 PARIS**

My love for fashion comes in great part from my fascination about cinema and its beautiful heroines — I have a weakness for Jean Luc Godard and David Lynch, Brigitte Bardot and Isabella Rossellini.

So for my Spring 2011 collection I asked my friend Antoine Asseraf (who made films for Vogue Italia, the Hyères festival and POP Magazine) to write and film a short movie to illustrate what was on mind: fiction, innocence, decadence, love and crime...

The result of this collaboration is the trailer for an imaginary Neo-Nouvelle Vague film, LA LUTTE DE L'AMOUR (THE STRUGGLE OF LOVE).

Modeled after the official trailer of LE MEPRIS (CONTEMPT), the film shows 20 looks from the new collection (already sold to Le Bon Marché Paris, Bluebird London, Isetan Tokyo, Intermix New York, Kou Seoul, and around 100 shops all over the globe).

Love, jealousy, crime, fashion... we will never know for sure what happens to the Parisian couple in this movie.

The film is personal on several levels, not only because of its inspiration, but because it is all set in the Haut Marais, near my new shop, and because the title, "THE STRUGGLE OF LOVE," is the translation of "EROTOKRITOS"...

- Erotokritos

CREDITS

"LA LUTTE DE L'AMOUR"

A film written & directed by Antoine Asseraf
for Erotokritos SS2011

Starring Hélène Barbry and Guillaume Varki

Hair: Panagiotis Papandrianos @ CLM

Make-up: Yannis Siskos @ Effex

Producer: Hiromi Otsuka

DoP: René Habermacher

Postproduction: Clément Roncier

Soundtrack: Lori Schonberg

Voice: Geraldine Frainais

Featured artwork: "Collection" by Samuel François, courtesy of Galerie Jeanroch Dard.

Thank you: Galerie Jeanroch Dard, Ofir, Café Rouge

Paris, le 27/09/10

EROTOKRITOS PRINTEMPS ÉTÉ 2011 LA LUTTE DE L'AMOUR FILM DE MODE

AVANT-PREMIERE
LUNDI 4 OCTOBRE, 19H-21H
BOUTIQUE EROKOKRITOS, 109 BOULEVARD BEAUMARCHAIS, 75003 PARIS

Ma passion pour la mode viens en grande partie de ma fascination pour le cinéma et ses héroïnes — j'ai un point faible pour Jean Luc Godard et David Lynch, Brigitte Bardot et Isabella Rossellini.

Pour ma collection printemps - été 2011, j'ai donc demandé à mon ami Antoine Asseraf (réalisateur de films pour Vogue Italia, le festival de Hyères et POP Magazine) d'écrire et réaliser un film de mode sur les thèmes qui me titillaient: la fiction, l'innocence, la décadence, l'amour et le crime...

Le résultat de cette collaboration, c'est une bande annonce pour un film Neo-Nouvelle Vague imaginaire, LA LUTTE DE L'AMOUR.

Prenant pour modèle la bande annonce du MÉPRIS de Godard, le film met en scène 20 looks de la nouvelle collection (déjà vendue au Bon Marché Paris, Bluebird London, Isetan Tokyo, Intermix New York, Kou Seoul, et une centaine de magasins à travers le monde).

L'amour, la jalousie, le crime, la mode... on ne saura jamais au juste ce qui arrive au couple parisien dans ce film.

Ce film est personnel pour plusieurs raisons, non seulement par son inspiration, mais aussi car il prend place dans le Haut Marais, près de ma nouvelle boutique, et parce que le titre "LA LUTTE DE L'AMOUR" est la traduction du grec "EROTOKRITOS".

- Erotokritos

CREDITS

"LA LUTTE DE L'AMOUR"

Un film écrit et réalisé par Antoine Asseraf
pour Erotokritos SS2011

Avec Hélène Barbry et Guillaume Varki

Coiffure: Panagiotis Papandrianos @ CLM

Maquillage: Yannis Siskos @ Effex

Production: Hiromi Otsuka

DoP: René Habermacher

Postproduction: Clément Roncier

Bande son: Lori Schonberg

Voix: Geraldine Frainais

Oeuvres d'art: "Collection" par Samuel François, Galerie Jeanroch Dard.

Merci: Galerie Jeanroch Dard, Ofr, Café Rouge



LA LUTTE DE L'AMOUR





LA LUTTE DE L'AMOUR





LA LUTTE DE L'AMOUR

